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En hållbar fordonsstrategi 
 
Borås Stad har under en lång period verkat för en utveckling mot en högre andel miljöbilar 
samt miljöanpassade och hållbara drivmedel. Inköpen av dessa miljöfordon har primärts 
styrts genom riktade uppdrag i budget, där respektive verksamhet därefter genomfört 
inköpen. 
 
Genom att producera en hållbar fordonstrategi, med fokus på klimatsmarta och ekonomiskt 
hållbara lösningar, kan Borås uppnå en effektivitet ur ett totalkostnadsperspektiv samtidigt 
som man uppnår ett hållbart resande. Strategin kan med fördel omfatta personbilar och 
lastbilar, men även omfatta cyklar och entreprenadfordon. 
 
Fordonstrategin bör peka ut riktningen för Borås Stads fordonsanskaffning och 
fordonsinnehav, med mål att optimera hanteringen och minska risker, samt erhålla en bättre 
överblick över kostnaderna.  
 
Exempelvis kan staden direkt påverka och effektivisera naturens och skattekollektivets 
resurser genom att ändra befintligt livscykelperspektiv på fordon. Redan vid ett år längre 
nyttjande av inköpta och/eller leasade fordon så kan staden uppvisa kraftigt positiva effekter 
ur både klimat- och ekonomiperspektiv. 
 
Avsikten med motionen är inte att föregå innehållet i en fordonsstrategi, utan belyser 
behovet av att Borås Stad har en. 
 
 
 
Till följd av ovanstående föreslår Sverigedemokraterna att kommunfullmäktige beslutar 
 
Att en fordonsstrategi för Borås Stad utarbetas.  
 
 
 
För Sverigedemokraterna, 
 
 
Kristian Silbvers (SD) 
Ledamot, kommunfullmäktige 
 
Andreas Exner (SD) 
Kommunalråd 


